
不锈钢-051开瓶器（价格实惠欢迎来电询价）

产品名称 不锈钢-051开瓶器（价格实惠欢迎来电询价）

公司名称 阳江市烨华实业有限公司

价格 4.00/个

规格参数 品牌:BC
材质:不锈钢
规格:122*49*15

公司地址 中国 广东 阳江市 东钵大道43号

联系电话 86 0662 3506895 13542655794

产品详情

品牌 BC 材质 不锈钢
规格 122*49*15 产地 广东阳江
重量 55（g） 颜色 砂光
加印LOGO 可以 送礼用途 广告促销
用途 啤酒 产品类别 开瓶器

本公司是一家集生产加工、出口和内销的工贸结合有限公司。位于著名的“刀剪之乡”--广东省阳江市
。公司主要生产亚克力架和不锈钢刀座。经营各种厨具，五金及美容产品，产品畅销全世界，主要市场
是欧美及澳洲。brightchina industry co ltd.--lies in the "the home of scissor&knives" specialized in kinds of quality
householder,kitchenware and manicure tools.the products have a good-sales, and the mainly market are north
america, europ and oceania, also we have held the good reputation from our customers.we promise that our products
are the best with the quality and provide best service for our customers under same level price , under same products ,
our commodity price is lower. high quality are our foundation. best service are our voluntarily.after long time of hard
work, we have built steady cooperation with many manufacturers and buyers.you want to get the information of
products and purchase in china, welcome to visit our website. tell us what you need, then we will contact you
timely.we sincerely hope that we could establish a long friendly business relationship with more companies at home
and abroad.tel：86-662-3506895 fax：86-662-3506825email：brightchinayj@163.com规格：122mm*49mm*15m
m，每只净重55克，柄材304，功能部份材料是带钢，砂光，外箱尺寸：37*29*20mm，一箱装200个，每
中盒装25个，报价不含税不含运费，产品印logo另计。
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